

Title (en)

Method and means for realising newspapers, magazines or like products.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von Zeitungen, Zeitschriften oder dergleichen Produkten und Einrichtung zu dessen Durchführung.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour réaliser des journaux, magazines ou produits analogues.

Publication

**EP 0631960 A1 19950104 (DE)**

Application

**EP 94810365 A 19940622**

Priority

CH 194693 A 19930629

Abstract (en)

In a method for producing newspapers, magazines or similar products by loading receiving devices (11) with different printed products which are arranged along a production route (1) formed from a plurality of feed stations (H, V1 to V3) under open-loop or closed-loop control, the printed products supplied selectively to the receiving devices (11) on the production route (1) are moved to a peripheral path (4) of synchronously driven receiving devices (11), and incomplete products are supplemented by products (13) produced later, for example, after passing through the peripheral path (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Verfahren zur Herstellung von Zeitungen, Zeitschriften oder dergleichen Produkten durch Beschicken von Aufnahmeverrichtungen (11) mit verschiedenen Druckprodukten, die entlang einer aus mehreren gesteuerten bzw. geregelten Anlegestationen (H, V1 bis V3) gebildeten Produktionsstrecke (1) angeordnet sind, werden die an der Produktionsstrecke (1) den Aufnahmeverrichtungen (11) wahlweise zugeführten Druckprodukte an eine Umlaufbahn (4) taktgleich angetriebener Aufnahmeverrichtungen (11) versetzt und unvollständige Produkte etwa nach Durchlaufen der Umlaufbahn (4) durch nachproduzierte vollständige Produkte (13) ersetzt. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65H 39/04**

IPC 8 full level

**B65H 39/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65H 29/62** (2013.01 - EP US); **B65H 39/04** (2013.01 - EP US); **B65H 2301/4311** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3899165 A 19750812 - ABRAM STEWART J, et al
- [A] GB 1333357 A 19731010 - HARRIS INTERTYPE CORP

Cited by

CH706437A1; US9290352B2

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0631960 A1 19950104; EP 0631960 B1 19970903**; DE 59403936 D1 19971009; US 5547177 A 19960820

DOCDB simple family (application)

**EP 94810365 A 19940622**; DE 59403936 T 19940622; US 26650094 A 19940627